
1 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XXXIX/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 2 marca 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie przedstawiciela Gminy Kożuchów z działalności Społecznej Rady przy 

Wielospecjalistycznym Szpitalu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

 w Nowej Soli za 2016 rok.  

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XXXIX/1/17/ 

   5.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

   /numer druku XXXIX/2/17/ 

   5.3. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2017 roku na 

   współfinansowanie zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kożuszna w km 0+000-14+600” – 

   opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji technicznej.  

   /numer druku XXXIX/3/17/ 

   5.4. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów.  
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   /numer druku XXXIX/4/17/ 

   5.5. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów.  

    /numer druku XXXIX/5/17/ 

   5.6. zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

   ścieków. /numer druku XXXIX/6/17/ 

   5.7. określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

   przedszkoli i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Kożuchów. 

   /numer druku XXXIX/7/17/ 

   5.8. kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych 

   szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kożuchów.  

   /numer druku XXXIX/8/17/ 

   5.9. ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

   pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form 

   kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2017.  

   /numer druku XXXIX/9/17/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XXXVIII. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za- 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie przedstawiciela Gminy 

Kożuchów z działalności Społecznej Rady przy Wielospecjalistycznym Szpitalu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli za 2016 rok. Podczas wypowiedzi 

Burmistrz poinformował, że podczas zebrania Społecznej Rady omówiono bieżące 

funkcjonowanie szpitala w Nowej Soli. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł 

– Burmistrz Kożuchowa.  

Podczas dyskusji omówiono kategorie sieci szpitali oraz zauważono, że szpital w Nowej 

Soli na tle innych szpitali funkcjonuje na wysokim poziomie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza miedzy 

sesjami oraz zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia zgłoszone przez 

radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 26 stycznia 2017 r.. 

/Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz – radny, Brzezińska Barbara – radna, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady.   

Podczas dyskusji zapytano Burmistrza Kożuchowa, czy uczestniczył przy wycince drzew 

na ulicy Spacerowej oraz dlaczego radni nie mogli uczestniczyć w komisji konkursowej, 

przeprowadzającej otwarty konkurs ofert na powierzenie realizacji zadań publicznych m. in. 

w zakresie upowszechniania i rozwoju kultury fizycznej. Wyjaśniono, że brak uczestniczenia 

radnych w komisji konkursowej był spowodowany zmianą przepisów.   

Następnie radni Rady Miejskiej poprosili o uzupełnienie odpowiedzi na zgłaszane 

interpelacje z poprzednich sesji Rady Miejskich. Podczas dyskusji radny Jakóbczak Tomasz 

poprosił o dostarczenie kopii odpowiedzi dla Pani Prokopiak Alicji, na wniosek dotyczący 

wyjaśnienia podstaw prawnych dotyczących zasadności pobierania opłat za wywóz nieczystości 

płynnych, pomimo pobierania opłat za odprowadzanie ścieków. Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Jelinek Marcin podczas dyskusji poinformował, że Pani Prokopiak Alicja również 

zgłaszała sprawę podczas pełnionego dyżuru, co skutkowało przygotowaniem i złożeniem 

projektu uchwały przez Wiceprzewodniczącego Rady Jelinka Marcina do Biura Rady.  

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

o składanie wniosków, interpelacji i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej.  

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył następujące interpelacje: 

Cyt.: 

1) Wykorzystanie budynków po wygaszanym gimnazjum na pomieszczenia dla instytucji 

związanych z Urzędem Miejskim w Kożuchowie (Urząd Pracy, Straż Miejska, etc.) 

- oszczędność na wynajmie; 

- lokal jest własnością Gminy – nie trzeba będzie wykupywać lokalu. 

Uzasadnienie:  

- brak ekonomicznego uzasadniania jej stworzenia (dwie szkoły można lepiej doposażyć, zadbać 

o ich rozwój przestrzenny oraz bardziej zadbać o szkolenia kadr); 

- obecnie mamy wystarczająco miejsc dla dzieci i młodzieży w obecnych placówkach; 
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- przy utworzeniu trzeciej podstawówki – zagrożone miejsca pracy dla obecnych nauczycieli. 

2) Wybór dyrektorów szkół podstawowych – transparentność wyboru dyrektorów. Komisja musi 

pracować bezstronnie – w przypadku powiązań jakichkolwiek z osobami ubiegającymi się 

o te stanowiska – osoba ta z komisji powinna zostać usunięta (brak akceptacji żeby kryterium dla 

osoby przyjmowanej było to, iż jest członkiem PO lub jest promowana przez tą albo inną partię 

lub bliską znajomość z osobą z Urzędu Miejskiego, Burmistrzem). 

3) Wycinka drzew – wyjaśnienie na jakiej zasadzie była wykonana. Czyli czy było 

to uzasadnione merytorycznie, podyktowane względami bezpieczeństwa, etc. Czy po prostu było 

to tzw. widzimisię? Proszę o wysłanie informacji do Pani Alicji Prokopiak. 

4) Jak jest zaawansowane poinformowanie Starostwa Nowosolskiego, Wydziału Ochrony 

Środowiska o zanieczyszczeniu kanału przy ulicy Nowosolnej? 

5) Jak jest zaawansowana sprawa zmiany organizacji ruchu na ulicy Inwestycyjnej? 

6) Informacja o możliwości dofinansowania do usuwania szamb, odstojników ze strony Urzędu 

Miejskiego – propozycja przekazania tej informacji przez firmę P.U.K. USKOM. 

7) Zmiana organizacji ruchu na ulicy Marcinkowskiego 7-9. Zgłoszenie o wydanie zezwolenia 

na częściowe parkowanie na chodniku dla mieszkańców tych bloków. Jest to podyktowane tym, 

iż w przypadku parkowania na ulicy jest bardzo mała przestrzeń dla samochodów ciężarowych, 

co w przypadku pożaru, wypadku, etc. uniemożliwia bezpieczny przejazd służb Straży Pożarnej. 

Parkowanie zaś częściowo na chodniku nie uniemożliwia poruszanie się na tym chodniku.  

8) Wyjaśnienie niezgodności pomiędzy informacją w piśmie nr GK.7234.2.2017, a pismem 

ZDW-ZG-WDiM-517-25/16/17. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że odpowiedzi na złożone interpelacje 

zostaną udzielone w formie pisemnej.  

Perdian Halina – radna, złożyła interpelację w sprawie postawienia ławki przy przychodni 

na dole skarpy przy chodniku ulicy Szprotawskiej, w celu oczekiwania na taxi lub samochód 

osobowy oraz wycięcie suchego drzewa owocowego (jabłonki), która rośnie w parku miejskim 

tuż przy skrzynce rozdzielczej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że teren obok przychodni przy ulicy 

Szprotawskiej jest prywatny i wspólnota mieszkaniowa musi wyrazić zgodę na postawienie 

ławki.  

Niezgodzki Jacek – radny, złożył interpelację w sprawie wyjaśnienia ze wszystkimi kołami 

łowieckimi, znajdującymi się na terenie naszej Gminy, sytuacji związanej ze zmianą przepisów 

od 01.01.2017 r., dot. szkód wyrządzonych w uprawach i płodach rolnych przez zwierzynę 

łowną. Na dzień dzisiejszy niektóre koła łowieckie odsyłają rolników informując, że od 

bieżącego roku nie odpowiadają za szkody.  
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, złożył następujące interpelacje: 

- w sprawie określenia statusu nieruchomości (dawnej strzelnicy sportowej LOK) przy ulicy 

Drzymały. Prośba dotyczy określenia planów i zamierzeń zagospodarowania terenu. Pytanie 

w kontekście podawanych przez Ministerstwo Sportu i Turystyki informacji o programie 

budowy w każdej gminie strzelnic sportowych. Program ma funkcjonować na zasadach 

podobnych do budowy Orlików. Czy gmina rozpatruje możliwość udziału w takim programie?  

- w sprawie dawnego cmentarza przy ulicy Drzymały. Prośba o informację w sprawie planów 

uporządkowania i zagospodarowania (wykorzystania) tego terenu. 

- w sprawie propozycji do uwzględnienia w Regulaminie Budżetu Obywatelskiego, aby 

wprowadzić bezwzględny nakaz umieszczania w nazwie zadania do realizacji w ramach 

Funduszu, lokalizacji obiektu – nazwy miejscowości oraz we wzorze karty do głosowania 

umieścić na jednej karcie formatu A-4 kartę do głosowania oraz zgodę opiekuna prawnego 

(w przypadku osób małoletnich). 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała czy składając interpelacje między sesjami, termin 

udzielenia odpowiedzi jest taki sam, jak złożenie interpelacji podczas sesji Rady Miejskiej 

oraz w jakiej formie zostaną udzielone odpowiedzi, ponieważ radna w takiej formie złożyła 

interpelacje.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odpowiedzi na wszystkie złożone 

interpelacje są udzielane według ustalonego terminu. Następnie Burmistrz nawiązał do 

złożonego wniosku przez radną Brzezińską Barbarę informując, że na ulicy Rataja jest już 

wyznaczone miejsce parkingowe dla osoby niepełnosprawnej. Następnie Burmistrz 

odpowiedział, że zmiana organizacji ruchu w tym rejonie wiązałaby się z kolejnymi kosztami, na 

które Gmina obecnie nie może sobie pozwolić. Następnie Burmistrz nawiązał do interpelacji 

w sprawie złego odprowadzania wód deszczowych przy ulicy Młynarskiej. 

Brzezińska Barbara – radna zauważyła, że składała interpelację dotyczącą złego 

odprowadzania wód deszczowych przy ulicy Marcinkowskiego, a nie Młynarskiej. Następnie 

radna nawiązała do złego parkowania pojazdów przy ulicy Rataja, pytając jakie 

są przeciwskazania wyznaczenia drugiego miejsca parkingowego dla osoby niepełnosprawnej.  

Pikulski Adrian – radny, złożył interpelację w sprawie załatwienia sprawy podłączenia 

zasilania elektrycznego do hydroforni w Mirocinie Średnim. Od grudnia 2014 r. zasilanie jest 

podłączone na tzw. „prowizorkę”. Problem ten zostać miał rozwiązany wiosną 2015 roku, 

o czym zapewniali pracownicy spółki P.U.K. USKOM. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, złożył następujące interpelacje: 

Cyt.: 
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1) w sprawie podania ilości wyciętych drzew na terenach będących własnością gminy Kożuchów 

w okresie lat 2014-2017. 

- podania ilości wykonanych nowych nasadzeń drzew na terenie gminy Kożuchów w latach 2014 

– 2017 związanych z: 

2) Wymaganymi nasadzeniami wykonywanymi w ramach nasadzeń po wycince drzew odnośnie 

prowadzonych inwestycji np. ulica Kraszewskiego. 

- Nasadzenia dodatkowe. 

- Czy w związku z inwestycją w Studzieńcu (droga powiatowa), powiat zobligowany jest do 

nasadzeń drzew po wycinkach? 

3) W związku z pojawiającymi się różnymi informacjami na temat naszej strefy, proszę 

o informację czy jest tam woda, kanalizacja i energia elektryczna, jeżeli tak to w jakim stanie 

technicznym? Kiedy był ostatnio robiony przegląd ww. infrastruktury? 

4) Proszę o uzupełnienie ubytków w szybach na hali sportowej przy gimnazjum. 

5) Proszę określić, na jakiej podstawie prawnej w myśl zapisów Uchwały nr LVI/316/14 Rady 

Miejskiej w Kożuchowie z dnia 7 lutego 2014 r. w sprawie wystąpienia do Trybunału 

Konstytucyjnego z wnioskiem o kontrolę konstytucyjności prawa, reprezentująca Radę Miejską 

w Kożuchowie w tym postępowaniu, kancelaria Domański Zakrzewski Palinka sp. k, dokonał 

wycofania wniosku przed wydaniem orzeczenia przez Trybunał Konstytucyjny ww. sprawie. 

Bowiem wnioskodawcą była Rada Miejska i w mojej ocenie jedynym uprawnionym podmiotem 

do złożenia samodzielnego lub delegowania ww. uprawnienia na kancelarię była i jest wyłącznie 

Rada Miejska poprzez stosowną uchwałę, a rada takiej uchwały do dnia dzisiejszego nie podjęła. 

Marek Andrzej – radny, złożył interpelację w sprawie naprawy mostku w Podbrzeziu Dolnym 

przy wytwórni parkietu, ponieważ mostek jest w bardzo złym stanie technicznym, co potwierdza 

pismo wystawione przez Straż Pożarną. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że droga na której znajduje się mostek 

jest ujęta w planie remontu drogi, który niebawem ma się rozpocząć.  

Marek Andrzej – radny zapytał, na kiedy planowany jest remont drogi. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że remont drogi rozpocznie się w 2018 roku. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelację w sprawie 

interwencji dotyczącej zmiany zezwoleń na korzystanie przez wszystkich przewoźników 

z przystanków autobusowych, usytuowanych przy ulicy Chałubińskiego w Nowej Soli poprzez 

wyznaczenie dodatkowego przystanku w okolicy Przychodni Specjalistycznej. Obecnie 

mieszkańcy Kożuchowa, aby udać się na wizytę do Przychodni przy ul. Chałubińskiego 1 muszą 

wysiadać na przystanku przy szpitalu. Mają do pokonania około 400m, także ten problem 

dotyczy transportu powrotnego.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zatrzymywanie się autobusów na 

przystankach autobusowych w Nowej Soli jest suwerenną decyzją Prezydenta Miasta oraz Rady 

Powiatu Nowosolskiego. Następnie Burmistrz poinformował, że przekaże zgłaszane sugestie. 

Do pkt. 5.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XXXIX/1/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Marek Andrzej – radny, Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik 

Gminy. 

 Podczas dyskusji zapytano o koszty związane z utrzymaniem budynku przy Stadionie 

Miejskim. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Do pkt. 5.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIX/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Do pkt. 5.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2017 roku na współfinansowanie zadania pod 

nazwą „Odbudowa Rzeki Kożuszna w km 0+000-14+600” – opracowanie koncepcji 

programowo – przestrzennej i dokumentacji technicznej. /numer druku XXXIX/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Do pkt. 5.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyposażenia 

jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIX/4/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Do pkt. 5.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyposażenia 

jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIX/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 
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Do pkt. 5.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

/numer druku XXXIX/6/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. 

USKOM, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Prokopiak Alicja – mieszkanka 

Kożuchowa, Marek Andrzej – radny, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady,  Jakóbczak 

Tomasz – radny.  

 Podczas dyskusji omówiono prawdopodobieństwo otrzymania dofinansowania na 

planowane inwestycje wodno-kanalizacyjne oraz możliwości finansowe Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych USKOM, jeżeli dofinansowanie nie zostanie przyznane. Następnie omówiono 

czym uwarunkowana jest podwyżka wody w Gminie Kożuchów, wyjaśniając że podwyżka 

wody związana jest z kosztami amortyzacyjnymi, o których stanowią przepisy ustawy 

o rachunkowości. Podczas dyskusji zapytano, czy podwyżka wody będzie miała wpływ na 

wypłaty dla pracowników spółki oraz czy spółka P.U.K. USKOM zrobiła wstępną kalkulację 

miesięcznych lub rocznych przychodów po podwyżce. Podczas dyskusji mieszkanka 

Kożuchowa Pani Prokopiak Alicja zwróciła uwagę na problem nadmiernego zużycia wody przez 

niektórych mieszkańców, którzy to unikają uiszczania opłat. Następnie przedstawiono 

porównującą symulację kosztów pobierania opłat za wodę miejscowości Nowa Sól 

z Kożuchowem. Radny Jelinek Marcin zwrócił uwagę, że Gmina może dofinansować dopłaty do 

ceny wody. Na zakończenie dyskusji mieszkanka Kożuchowa poprosiła radnych Rady Miejskiej 

o zagłosowanie przeciw uchwale podnoszącej cenę wody.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały nie został przyjęty. /za- 1, przeciw- 8, wstrzymało się od głosu- 5, nie 

głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Kożuchów. /numer druku XXXIX/7/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kożuchów. /numer druku 

XXXIX/8/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które  

dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2017. /numer druku XXXIX/9/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący 

Rady Miejskiej, Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy.  

 Podczas dyskusji zapytano, czy w projekcie uchwały zostały uwzględnione zmiany 

dotyczące przekształcania szkół podstawowych i gimnazjów.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, Jagasek Paweł - Burmistrz 

Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Marek Andrzej – radny, 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, Jakóbczak Tomasz – radny, Raczykowski Krzysztof – sołtys 

sołectwa Mirocin Dolny, Pikulski Adrian – radny, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, 

Niezgodzki Jacek – radny.  

Podczas dyskusji poruszono problem nielegalnego składowania odpadów na terenie 

miasta, złego przystosowania plaży na kąpielisku „glinianki”, zbyt małej ilości koszy na śmieci 

na terenie miasta, zwiększenia ilości osób sprzątających ulice miasta, dostawienia ławek na 

skwerkach, zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulicy Żeromskiego z ulicą 22 Lipca, 

naprawienia nawierzchni dróg i chodników po awariach wodociągowych, odszkodowań dla 

mieszkańców z powodu zaistniałych awarii wody, które spowodowały uszkodzenia sprzętów 

należących do mieszkańców, wycinki drzew przy ulicy Spacerowej, przycięcia gałęzi drzew na 

Placu Ewangelickim, braku chodnika w miejscowości Mirocin Dolny, braku oświetlenia 
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przejścia dla pieszych przy Szkole Podstawowej w Mirocinie Dolnym, zwrócenia uwagi na brak 

dróg i oświetlenia w sołectwach, postawienia wiaty przystankowej przy ulicy Nowosolnej, 

pouczenia przez Straż Miejską mieszkańców o konieczności uzupełnienia numeracji swoich 

posesji, niezabierania dzieci z drugiego przystanku w miejscowości Studzieniec, partycypowania 

Gminy w kosztach związanych z inwestycjami na drogach wojewódzkich.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz poinformował 

o pismach, które wpłynęły do Biura Rady między sesjami. 

Do pkt. 7 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXVIII został przyjęty większością głosów. /za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:15. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


